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1 Artikler hydrogen – energiogklima.no  

 

 

Sammendrag 

Oppfølging av hydrogen (sak 19/25) ble behandlet i møte i arbeidsutvalget 16. mai 2025. 
Utfordringene knyttet til hydrogen som energibærer, usikker økonomi, verdenssituasjonen og 
venting på nødvendige vedtak, har resultert i dalende interesse for hydrogen. 
 
Det er noen initiativer til stede innen hydrogen, men lite nytt skjer. Foreløpig bør man 
avvente og ta saken opp igjen når situasjonen endrer seg. 
 
Arbeidsutvalget ønsket at saken legges frem som referatsak for Vestlandsrådet i møte den 
12. juni 2025. 
 
Vedtak i sak 19/25 arbeidsutvalget 16. mai 2025 

• Saken ble drøftet i møte. 

• Saken tas opp igjen når situasjonen endrer seg. 

• Saken legges frem som referatsak for Vestlandsrådet 12. juni 2025. 

 

 

 

Gunn Claire Westad 

fylkesdirektør 
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Sak 19/25 Oppfølging av hydrogen  

Saksgang  Møtedato  Saksnr  

Vestlandsrådet - arbeidsutvalg (AU)  16.05.2025  19/25  

  

Forslag til vedtak  

• Saken ble drøftet i møte  

• Saken tas opp igjen når situasjonen endrer seg  

  

Bakgrunn og fakta  

Fornybar energi inklusive energibærere og infrastruktur er vedtatt som ett av tre 

strategiske satsingsområder i Vestlandsrådets næringsstrategi (sak 16/24).  

Hydrogen ble satt på agendaen til Vestlandsrådet på møte i Vestlandsrådet 28. 

januar 2025.  

Det er per i dag er det store utfordringer knyttet til hydrogen som energi bærer, så det 

å forstå utfordringer og barrierer med hydrogen er viktig for å få til en reell 

verdikjede.  

Aktører fra Maritime Cleantech, Ocean Hyway Cluster, Norsk Hydrogenforum, LH2 

Shipping, Equinor, Hydrogens Solutions og Norwegian Hydrogen deltok i hydrogen 

programmet i møte i Vestlandsrådet 28. januar 2025. Møte ga Vestlandsrådet en 

oppdatert status på hydrogen situasjonen på Vestlandet, og det ble vedtatt (sak 

08/25) at hydrogen skulle være på agendaen fremover, og at det skulle utarbeides en 

plan for det videre arbeidet med hydrogen.  

De tre fylkeskommunene skulle i tillegg hver for seg ta stilling til konkrete prosjekter 

der hydrogen er del av kommende utbygginger.   

  

Vurderinger  

Status per i dag er at veldig lite nytt skjer innen hydrogen, og interessen er dalende. 

Det ventes på nødvendige vedtak. Initiativene er til stede, men de er lite konkrete. 

Problemene er knyttet til usikker økonomi og verdenssituasjonen.  

  

Protokoll 

Arbeidsutvalgets behandling av sak 19/25 i møte den 16. mai 2025: 
 
Behandling 
Utfordringene knyttet til hydrogen som energibærer, usikker økonomi, 
verdenssituasjonen og venting på nødvendige vedtak, har resultert i dalende 
interesse for hydrogen. 
 
Det er noen initiativer til stede innen hydrogen, men lite nytt skjer. Foreløpig bør man 
avvente og ta saken opp igjen når situasjonen endrer seg. 
 
Arbeidsutvalget ønsket at saken legges frem som orienteringssak for vestlandsrådet 
12. juni 2025. 
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Vedtak 

• Saken ble drøftet i møte. 

• Saken tas opp igjen når situasjonen endrer seg. 

• Saken legges frem som referatsak for Vestlandsrådet 12. juni 2025. 

 

 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent. 


